
PROTOKOLL 

Styrelsemöte samfälligheten Papegojan 2023-02-20. 

Närvarande  

Lars Andersson ordf. (74), Hans Andersson v. ordf. (40), Björn Johansson sekr. (100), 
(20), Anneli Wikberg kassör. (118), Elin Agnred Fogels (86), Mahbod Lindblad. (10). 
Kristofer Hjalmarsson ledamot. (20) 

Följande suppleanter deltog;  

Ej närvarande  

Tania Strömberg. (60), Caritha Persson. (108). 

 

Föregående protokoll 

Inga synpunkter. 

Diskussionspunkter 

Enligt beslut på senaste årsstämman skall medlemmarna själva hålla ordning på när 
avgiften skall betalas. Anneli tar fram en blank faktura att användas som påminnelse. 

Styrelsen lämnar in motioner gällande.  

- Byta armaturer 
- Asfaltering 
- Möjlighet för att göra en extra debitering under året. 
- Nya stadgar. 

 

Det är Jubileums i år. Föreningen fyller 50 år. 1973-2023. Kan göras något extra vid 
höststädningen. 

Vid Vårstädning och sopa upp grus. Ingen container beställs 

Kållered entreprenad sopar upp grus. Flytta bilar. 

Det behöver målas upp vid parkeringsplatser. 

Garage för länga B behöver panelfärg förbättras. 

Garage för länga A behöver panelfärg förbättras. 

 

Punkt 1 Ekonomiska läget. 



Resultat ser bra ut. Vi har till årsmötet med att överskott och har täckning 4 månader 
2023 har täckning till nästa inbetalning.  

Senaste besked gällande Flinteleken är att Mölndal stad skall komma med besked 
innan årsmötet.  

Förslag från föreningen är att använda el från föreningen. Räcker det med den 
belysningsstolpe som sitter vid gungorna mitt emot soprummet och att Mölndal stad 
då får använda denna el. Istället för ha ett servitut från vår elcentral. 

 

Punkt 2 dörrstängare miljöhuset. 

Dörrstängare inköpt och skall installeras. 

 

Punkt 4 Miljöhuset  

Hur gör vi bättre instruktioner/bilder för att få bättre packat i containern? 

 

Punkt 5 Belysning 

Nya gatuarmaturer har en funktion med nattsänkning. Den är inställd mellan 2100-
0500 har en då en sänkning av belysning (nattsänkning) på 50%. Det finns sensor som 
påverkas och gör att armaturer tänder 100%  upp om man kommer vi dessa 
tidpunkter. Detta sitter i alla nya armaturer. Vi har bytt 7 armaturer. 

Restpunkter 

1. Hur informerar vi nya medlemmar. Fråga till nästa möte. 
2. Anslagstavla. Anneli tar fram en Anslagstavla för placering i miljöhuset. 
3. Boappa. Fråga till nästa möte. 

 

Övriga frågor 

 

Styrelsemöte: 

 Nästa styrelsemöte: 3 april 2023 kl 18.30 hus 74 

Styrelsemöte där efter: 8 maj 2023 kl 18.30 hus 74 

Årsmöte: Tisdagen den 21 mars 2023. Fågelbergskyrkan. 

 



Protokollförare;   Justeras av; 

 

Björn Johansson   Hans Andersson 


